
Zápisnica z 36. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

29.4.2022 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 20,20 hod. 
Prítomní poslanci: Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Miroslava 

Sihocká, Katarína Kojšová  

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - neprítomná  

Neprítomní poslanci: Milan Galica 

Hostia:   Ján Jaško   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Žiadosti o úľavu na poplatku za TKO za rok 2022. 

3. Oboznámenie sa s aktualizáciou projektovej dokumentácie na kanalizáciu a ČOV 

Kvačany. 

4. Žiadosť o úhradu finančného príspevku na prevádzku poskytovanej soc. služby. 

5. Schválenie inventarizačných komisií drobného hmotného majetku a harmonogram 

vykonania inventarizácie majetku obce Kvačany v zmysle § 29 a § 30 zákona 

o účtovníctve. 

6. Prerokovanie možnosti kosenia verejných priestranstiev. 

7. Prerokovanie nájmu v byte MŠ. 

8. Prerokovanie výstavby komunikácie na Dlhej Lúke časť parc. č. KN-C 421. 

9. Oboznámenie sa o prebytočnom majetku obce DHZ.  

10. Rôzne.  

11. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za 

zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Miroslavu 

Sihockú a Romana Lasáka 

Hlasovalo:  za -    5 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Príchod poslankyne Kataríny Kojšovej. 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce informoval poslancov, že na obecný úrad boli doručené žiadosti na úľavu 

poplatku za komunálny odpad na rok 2022. Podľa schváleného Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2015 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je úľava vo výške 50 %. Tieto 

žiadosť poslanci zobrali na vedomie a 50% úľavu schválili. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Eleny Štepaniakovej o úľavu na 

poplatku za komunálny odpad na rok 2022, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 



daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Slavomíra Štepaniaka, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v Maďarskej 

republike a Elenu Petranovú, rod. Štepaniakovú a jej syna Matúša Petrana, nakoľko sa 

dlhodobo zdržiavajú v Liptovskom Mikuláši,  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Anny Glončákovej o úľavu na poplatku 

za komunálny odpad na rok 2022, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Ľubica Jašeková, Jozef Jašek a Emma Jašeková, nakoľko sa dlhodobo 

zdržiavajú v Českej republike, 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Ing. Evy Burišovej o úľavu na poplatku 

za komunálny odpad na rok 2022,  

f) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany pre Ing.  Evu Burišovú rod. Bálekovú a jej dcéru Alinu, nakoľko sa dlhodobo 

nezdržiava v obci Kvačany, 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

g) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jána Ďuroňa o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2022, 

h) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany pre  Jána Ďuroňa a Miroslava Ďuroňa, nakoľko dlhodobo žijú v zahraničí, 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

i) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Blaženy Úškrtovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2022, 

j) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany 

pre Blaženu Úškrtovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v meste Liptovský Mikuláš,  



Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

k) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Heleny Húskovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2022, 

l) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany 

pre Helenu Sofiu Nalevankovú, rod. Húskovú a jej dcéru Chanel, nakoľko sa dlhodobo 

zdržiavajú v Holandsku, 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

m) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jána Burdela o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2022, 

n) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany pre Jarmilu Weins, rod. Burdelovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v Californii 

a Janu Ulms, rod. Burdelovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v Nemeckej republike,  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

o) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Mgr. Jany Caban-Klepáčovej 

o uplatnenie úľavy na poplatku za komunálny odpad na rok 2022,  

p) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na rok 2022 pre Mgr. Janu Caban-Klepáčovú a jej synov Etiena a Tadeusa, nakoľko 

dlhodobo žijú v zahraničí. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta informoval prítomných o zaslanej cenovej ponuke na aktualizáciu projektovej 

dokumentácie na kanalizáciu a ČOV, ktorá bola spracovaná v roku 1998. Na vypracovanú 

projektovú dokumentáciu bolo vydané stavebné povolenie, ktoré je platné. Je potrebné 

aktualizovať a digitalizovať túto projektovú dokumentáciu, nakoľko PD bola spracovaná na 

stavebné materiály a technológie tej doby. V súčasnosti sa inak robia rozpočty, zmenili sa 

podmienky na verejné obstarávanie. V dnešnej dobe si však nemôžeme dovoliť vynaložiť 

finančné prostriedky približne v sume 51.600,00 € bez DPH na aktualizáciu projektovej 

dokumentácie. Starosta prečítal návrh uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o cenovej ponuke na aktualizáciu 

projektovej dokumentácie na kanalizáciu a ČOV v obci Kvačany z r. 1998, 

b) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje realizáciu aktualizácie PD na kanalizáciu a ČOV v obci 

Kvačany na tento rok z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval poslancov o zaslanej žiadosti o úhradu finančného príspevku na 

prevádzku poskytovanej sociálnej služby pre P. Smiešneho, ktorý je umiestnený v Kláštore 

pod Znievom. Od 1.1.2022 sa zmenil zákon, kde je obec povinná minimálnou čiastkou 100 € 

mesačne prispievať neverejným poskytovateľom sociálnych služieb. Ide iba o prechodné 

obdobie, takže budúci rok sa bude prispievať viac. Starosta prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o úhradu finančného príspevku na 

prevádzku poskytovanej sociálnej služby od O. Z. DOBRÝ PASTIER – Kláštor pod 

Znievom, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úhradu finančného príspevku na prevádzku poskytovanej 

sociálnej služby pre O. Z. DOBRÝ PASTIER – Kláštor pod Znievom v sume 1.200 € na rok 

2022.  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Ďalej informoval poslancov, že by bolo treba vykonať inventarizáciu majetku, ktorá sa 

robila naposledy v roku 2019. Poslanci schválili predsedov inventarizačných komisií a ich 

členov a aj termín vykonania inventarizácie, na základe čoho potom starosta prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje inventarizačné komisie v zložení: 

-  inventarizácia majetku cintorín Kvačany a Dlhá Lúka 

predseda:  Roman Lasák 

člen:  Miroslava Sihocká 

         Jozef Grúň 

 

- inventarizácia majetku KD   predseda: Milan Galica  

člen:  Dana Grúňová 

         Katarína Kunová 

 

- inventarizácia majetku MŠ   predseda: Mgr. Ján Rypák 

člen:  Bc. Soňa Tkáčová 

         Bc. Martina Tkáčová 

 

- inventarizácia majetku OcÚ a TJ  predseda: Július Kudzbel 

člen:  Martin Lasák 

         Ján Kojš 

 

- inventarizácia majetku ZŠ   predseda:   Katarína Kojšová 

člen:  Mgr. Mária Rypáková 

 Júlia Kojšová 



- inventarizácia majetku DHZ   predseda:  Peter Húska ml. 

      člen:   Martin Drbjak 

                 Milan Kojš  

Termín: do 31.8.2022  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta informoval poslancov, že nakoľko je už najvyšší čas na kosenie, je potrebné sa 

dohodnúť, kto bude kosiť verejné priestranstvá. Na tento rok neboli podpísané dohody na 

kosenie verejných priestranstiev, cintorínov a ani strelnice. Potrebujeme zodpovedného 

človeka, ktorému keď sa dajú kosačky do ruky, bude sa vedieť o ne postarať. Preto sa dohodli 

v stredu 4.5.2022 na stretnutí, kde sa zistí v akom stave sú kosačky a v sobotu, ak bude pekné 

počasie, by poslanci začali kosiť.  

 

7. Starosta informoval prítomných o potrebe úpravy výšky nájmu v byte MŠ, ktorý bol 

odsúhlasený na 29. zasadnutí OZ, ktoré sa konalo 12.8.2021. Tento nájom bol stanovený 

s tým, že sa časom prehodnotí, čo je z dôvodu zvyšovania cien za energie v súčasnosti veľmi 

potrebné. Pripravilo sa porovnanie s nájmami z BD č. 257, kde na 3 – izbový byt o rozlohe 68 

m² je nájom 180 € a záloha za plyn 100 € za mesiac. Poslanci sa zhodli na sume 280 € za 

mesiac s platnosťou od júla 2022. Starosta následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o potrebe úpravy výšky nájmu v byte 

MŠ z dôvodu nárastu cien za energie, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje výšku nájmu v byte v MŠ na sumu 280,00 € na mesiac 

s platnosťou od 1.7.2022. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta informoval prítomných o zmene zákona o verejnom obstarávaní, kde pri sume do 

10.000,00 € bez DPH sa v súčasnosti jedná o zákazku malého rozsahu. Z tohto dôvodu nie je 

potrebné vyhlasovať verejné obstarávanie, ale je možnosť priameho zadania. Na obec bola 

doručená cenová ponuka v sume 9.909,06 € bez DPH od firmy ISO & spol. s.r.o. Liptovský 

Mikuláš na realizáciu komunikácie v časti Dlhá Lúka, ktorá je potrebná ku kolaudácii 

rodinných domov v tejto časti. Poslanci sa zhodli na tom, že túto časť cesty treba dať urobiť 

aspoň do takého stavu, aby mohli rodinné domy skolaudovať. Ďalej informoval, že treba 

schváliť aj použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu. Starosta prečítal návrh 

uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o potrebe výstavby komunikácie 

v časti Dlhá Lúka časť parc. č. KN-C 421 a doručenej cenovej ponuke od firmy ISO & spol. 

s.r.o. Liptovský Mikuláš v sume 9.909,06 € bez DPH, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu, že sa jedná o zákazku malého rozsahu  

v súlade s § 1, ods.15, zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní, ktorej predpokladaná 

hodnota je nižšia ako 10 000 €,  

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenovú ponuku od firmy ISO & spol. s.r.o. Liptovský 

Mikuláš na realizáciu komunikácie v časti Dlhá Lúka, 

d) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad spracovaním zmluvy o dielo a následne 

poverujú starostu obce jej podpísaním, 



e) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu v sume 12.000,00 € podľa 

cenovej ponuky, na výstavbu komunikácie na parc. č. KN-C 421 k. ú. Dlhá Lúka,  

f) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 3/2022 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 3/2022 v pôvodnom znení návrhu.  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Odchod poslankyne Miroslavy Sihockej. 

 

9.  Starosta informoval o prebytočnom majetku obce. Ide o ÁVIU, ktorú využíva DHZ obce 

Kvačany. Ávia sa stala nadbytočnou, nakoľko bolo obci pridelené vozidlo IVECO. Je 

zbytočné držať na obci dve autá, čím vznikajú zbytočné náklady. Na schôdzi DHZ obce 

Kvačany bolo odporúčané, aby sa toto vozidlo predalo, ale bez vybavenia. Predaj by sa 

uskutočnil vyhlásením obchodnej verejnej súťaže. Treba sa preto rozhodnúť, akú najnižšiu 

sumu za predaj požadujeme. Poslanci sa zhodli na sume 1.500 €. Starosta prečítal návrh 

uznesenia:      

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o prebytočnom majetku obce DHZ a to 

ÁVIE, nakoľko bolo obci pridelené vozidlo IVECO, 

b) obecné zastupiteľstvo súhlasí s predajom ÁVIE bez vybavenia vyhlásením Obchodnej 

verejnej súťaže,  

c) obecné zastupiteľstvo stanovuje min. cenu za predaj vozidla vo výške 1.500,00 €. 

Hlasovalo:  za -    5 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

10. Starosta ďalej informoval o doručenej zmluve o mediálnej službe so spoločnosťou 

Spoločník s.r.o., ktorá poskytne obci Kvačany priestor na inzerciu. Mesačne by doručovali do 

obce 25 ks výtlačkov, v prípade článku o obci by bolo dodanie 100 ks. V prípade vyššieho 

záujmu by boli dodané výtlačky za polovičnú sumu. Suma by bola 300 € ročne. Poslanci 

neschválili podpis zaslaného návrhu zmluvy. Starosta prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o možnosti poskytovania mediálnej 

služby od spoločnosti Spoločník s.r.o., so sídlom Poľná 40/26, 034 01 Ružomberok, 

b) obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s podpisom Zmluvy o mediálnej službe so spoločnosťou 

Spoločník s.r.o., so sídlom Poľná 40/26, 034 01 Ružomberok. 

Hlasovalo:  za -    5 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel,  

     Katarína Kojšová/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

11. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,20 hod. 

 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 



 

Overovatelia:  

     

Miroslava Sihocká   ........................................ 

 

Roman Lasák         ........................................ 


